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Protokół nr 12/2022 

z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska, 

które odbyło się w dniu 14 grudnia 2022 roku o godzinie 15:00  

 

Posiedzenie odbyło  się z wykorzystaniem środków porozumiewania  

się na odległość ( zdalny tryb obradowania). 

 

W posiedzeniu uczestniczyło siedmiu  członków komisji Edukacji według 

załączonej listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Pan Andrzej Kowalczys  Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie  komisji 

i stwierdził  quorum. Poinformował  radnych, że po sporządzeniu projektu 

porządku posiedzenia komisji, zostały przesłane autopoprawki  Prezydenta 

Miasta Gdańska do punktu 1 projektu uchwały – druk nr 1492 oraz  do punktu 2 

projektu uchwały druk 1493 i zaproponował wprowadzenie do porządku 

posiedzenia. 

 

Za przedstawionymi zmianami głosowało jednogłośnie  7 członków komisji. 

W związku z powyższym Przewodniczący  przedstawił  następujący porządek 

posiedzenia komisji:     

 

 

1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2022 rok -druk nr 1492 + 

autopoprawka Prezydenta Miasta Gdańska. 

        Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska- 

druk nr 1493 + autopoprawka Prezydenta Miasta Gdańska. 

  

         Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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3. Przedstawienie informacji dotyczącej sytuacji dzieci z Ukrainy  

w placówkach oświatowych w Gdańsku. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  

4. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 

 

PUNKT 1 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Gdańska na 2022 rok -druk nr 1492 + autopoprawka 

Prezydenta Miasta Gdańska. 

Pani Agnieszka Trojanowska Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

Urzędu Miejskiego w Gdańsku 

Po stronie dochodowej, zwiększamy plan dochodów o przeszło 146 mln. złotych,  

natomiast zwiększamy plan wydatków o niecałe 9 mln. 300 tyś. złotych. 

Zwiększenie z tytułu dochodów wynika przede wszystkim z wprowadzenia 

dodatkowych dochodów, z tytułu udziału w podatku dochodowym od osób 

fizycznych i jest to przeszło 132 mln. złotych. 

W zakresie działania Komisji Edukacji, wprowadzamy dodatkowe dochody 

realizowane przez placówki oświatowe, środki pochodzą m.in. z wpływu  

za zgubione lub zniszczone podręczniki, środki na realizację projektu „Polsko – 

Niemiecka współpraca Młodzieży IV”, z tytułu wpłat Okręgowej Komisji 

Egzaminacyjnej, zwrotu kosztów zastępstwa procesowego, zwrotu kosztów  

w związku ze złożoną reklamacją i zwrotu niezrealizowanych w roku 2019 

wydatków w ramach programów dotyczących kursów i wyjazdów 

niewykorzystanych w związku z epidemią COVID – 19.  

Po stronie dochodowej jest jeszcze zwiększenie środków na realizację projektu  

„ Matematyka Olimpijska”.  

Z tytułu dotacji na projekty współfinansowane ze środków Unii Europejskiej,  

jest zwiększenie dochodów o 481 tyś. 120 złotych, natomiast zmniejszamy 

dotacje na projekcie „Zróbmy to Razem”. 
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Plan wydatków w Wydziale Rozwoju Społecznego, wydatki zwiększamy  

w wysokości 255 tyś. 347 złotych, są to wydatki przeznaczone na odtworzenie 

stanu podręczników w bibliotekach szkolnych, zakup akcesoriów do utrzymania 

porządku w Szkole Podstawowej nr 59 w Gdańsku, na zakup usług w Szkole 

Podstawowej nr 24, na zakup materiałów, na wynagrodzenia dla osób 

prowadzących zajęcia dodatkowe w związku z podpisaniem porozumienia,  

które dotyczy projektu „Matematyka Olimpijska”, a przedmiotem porozumienia 

jest finansowanie zajęć dodatkowych dla wybitnie uzdolnionych uczniów 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 12. 

Zwiększamy wydatki w Wydziale Rozwoju Społecznego na zakup materiałów 

niezbędnych do przeprowadzenia egzaminów zawodowych, na dofinansowanie 

doposażenia pomieszczeń dla Państwowych Szkół Budownictwa w związku  

z otrzymaną subwencją oświatową, na realizację programu „Erasmus”, program 

ten dotyczy Zespołu Szkół Sportowych i Mistrzostwa Sportowego, dla Szkoły 

Podstawowej nr 77 na realizację projektu „Droga do Europejskich Wartości”,  

dla Zespołu Szkół Gastronomiczno – Hotelarskich na kontynuację realizacji 

projektu. 

Z Wydziału Rozwoju Społecznego dokonujemy zwrotu środków do rezerwy 

ogólnej, z tytułu niewykorzystania środków na wynagrodzenia i pochodne  

w jednostkach systemu oświaty i niewykorzystane środki na stypendia  

dla uczniów i studentów ze względu na mniejszą niż planowano liczbę złożonych 

wniosków. 

Autopoprawka wynika z uaktualnienia harmonogramu realizacji projektów. 

Wydział Rozwoju Społecznego przeanalizował projekty i w niektórych,  

ze względu na to żeby zabezpieczyć możliwość realizacji zadań na tych 

projektach, od początku przyszłego roku autopoprawką zostały dokonane zmiany 

w budżecie tegorocznym ale również w budżecie przyszłorocznym. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 
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OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

– 4 głosami „za”, przy 3 wstrzymujących się - pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

                                             

PUNKT 2 

Pani Agnieszka Trojanowska Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

Urzędu Miejskiego w Gdańsku 

Dostosowujemy Wieloletnią Prognozę Finansową do wielkości, wynikających  

ze zmian budżetu, czyli zwiększamy dochody i zwiększany wydatki  

ale w związku z również zwiększeniem dochodów zmniejszamy  przychody  

z tytułu kredytów.  

Zmian w przedsięwzięciach, w samym druku nie ma zmian z zakresu działania 

Komisji Edukacji, te zmiany są w autopoprawce. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

– 4 głosami „za”, przy 3 przeciwnych - pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

PUNKT 3 

Przedstawienie informacji dotyczącej sytuacji dzieci z Ukrainy  

w placówkach oświatowych w Gdańsku. 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
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Obecnie  liczba przekracza 4266 uczniów w placówkach oświatowych. Spośród 

tej liczby w przedszkolach i punktach przedszkolnych, mamy 629 uczniów, 

potwierdza się to, że największa liczba dzieci trafiająca do naszego systemu 

edukacji, trafia do szkół podstawowych.  

Z całej liczby, ponad 3500 to uczniowie szkół samorządowych i ten wzrost 

kilkudziesięciu osób zauważyliśmy od listopada. 

Poprzedni rok szkolny kończyliśmy na poziomie 4800 uczniów.         

 

PUNKT 4 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 

1. 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska przyjęła jednogłośnie – 7 głosami za, 

uchwałę o następującej treści: 

 

 

Uchwała Nr 2/2022 

Komisji  Edukacji Rady Miasta Gdańska 

z dnia 14 grudnia 2022 roku    

w sprawie zdalnego trybu obradowania 

 

Na podstawie art. 15 zzx ust. 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz. U. z 2021 r. poz. 2095, ze zm.), uchwala się, co następuje: 

§ 1. Komisja Edukacji postanawia obradować w trybie zdalnym,  

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość w dniu 8 lutego 

2023 roku, w okresie obowiązywania stanu zagrożenia epidemicznego albo stanu 

epidemii. 

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
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2. 

Pan Krystian Kłos Członek Komisji 

W ostatnich dniach pojawiły się informacje, że po okresie świątecznym miałoby 

się rozpocząć przejście na edukację zdalną , czy Pan Dyrektor ma jakąś wiedzę  

na ten temat? 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Urzędu Miejskiego w Gdańsku 

Żadnej takie informacji nie mamy, nasze szkoły pracują w normalnym trybie. 

Gdyby taka informacja się potwierdziła, to jesteśmy na to gotowi. 

 

Nie było więcej spraw wniesionych, wolnych wniosków, korespondencji. 

Na koniec odczytana została lista obecności radnych. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Kowalczys podziękował radnym oraz gościom 

za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Edukacji 

/-/ Andrzej Kowalczys 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Irena Dondziak 

Biuro Rady Miasta Gdańska 
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